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Referat 

• Godkendelse af dagsorden  
• Dagsorden godkendt 

 
• Nyt fra Studienævnet (Signe/Thomas) 

• Opfølgning på feedback til DoE vedr. Study Environment Assessment Action Point Feedback Form:  
i. SATs kommentarer er bragt op i BoS som generelt pointe.  

ii. SATs BoS medlemmer foreslår på næste BoS  
1. om det er muligt at få akustik plader op på gangene.  
2. om det er muligt at bruge kantinens sidde pladser bedre i uden for frokost rush, 

måske ændre indretningen som mere café-agtigt? 
3. Rikke følger op med FM omkring muligheden for at opdatere QR koder på 

undervisningslokalerne.  
 

• Nyt fra uddannelser – studerende 
• Spørgsmål om eksamensskema især for 2. år. Eksamensskemaerne er et puslespil når undervisere 

underviser flere kurser på samme semester. Tal med underviserne om muligheden for at komme 
med input til afvikling af den mundtlige eksamen. 

• Diskussion om TAs tilgængelighed. SAT blev enige om at TAs som udgangspunkt skal være 
tilgængelige i øvelsestimerne I eller omkring de lokaler, som er tilknyttet øvelsestimerne. Hvis dette 
ikke er tilfældet, bør studerende først pointere det til TAs, og/eller underviser informeres. 
Underviseren har ansvaret for øvelsestimernes afholdelse. Hvis studerende I øvelsestimerne sætter 
sig for langt fra øvelseslokalerne, er det deres ansvar at komme til TAs for hjælp.  
 

• Nyt fra uddannelser – VIP og ITU 
• Kommentarer og feedback på forslag til DDIT Design (Study) Lab Concept 

i. SAT er umiddelbart positiv men stiller spørgsmålstegn ved om der er et behov for Adobe 
Cloud på PC’er?  

ii. 5A14-16 dur ikke til undervisning af store grupper så godt at kunne bruge lokalet til andre 
ting. Der er problemer med layout (lyd og skærme) og projektorer. 

• Diskussion af forslag til ny (DDIT) proces for at få flere og bedre kursusevalueringer.  
i. SAT synes atd et er en god idé og er med på at hjælpe med at promovere.  

ii. SAT foreslog fysiske plakater til promovering. Rikke følger op med SAP Kommunikation (som 
er med på idéen!) 
 

• BDDIT skal gennem et Programme Review i efteråret 2022. Som en del af ITUs kvalitetspolitik skal 
alle uddannelser med faste intervaller gennemgå et review med eksterne interessenter. 

https://ituniversity.sharepoint.com/:w:/r/sites/SATDigitalDesign/Shared%20Documents/General/SAT%20M%C3%B8der/03%20-%2023%20Marts%202022/Danish%20Study%20Survey%202021/Feedback%20form%202022%20StuEnvAss%20and%20Action%20Plan%20-groupworking%20space.docx?d=w7f0668aaf9f14b6ca689fa4d19f6164b&csf=1&web=1&e=nmJJcg


• KDDIT HoSPs går nu i gang med at vurdere KDDIT 2022 ansøgninger.  
• BDDIT HoSP starter vurdering af BDDIT kvote 2 (2022) ansøgninger snart.  

 
• Status - igangværende initiativer og projekter 

• N/A 
 

• Evt. 
• N/A 
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